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PROTOKÓŁ Nr XVII/19 
XVII sesji Rady Gminy Pszczółki, 

która odbyła się w dniu 27 grudnia 2019 r., 
w Kamienicy Kultury w Pszczółkach 

 

 

XVII sesja Rady Gminy Pszczółki rozpoczęła się o godz.9:00 w Kamienicy Kultury            
w Pszczółkach. Obradom przewodniczyła p.Anna Staniewicz - Przewodnicząca Rady 
Gminy, protokółowała: Dorota Gromadzka - Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego i obsługa 
Rady Gminy. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
1) otwarcie sesji; 
2) stwierdzenie kworum; 
3) przedstawienie porządku obrad; 
4) przyjęcie protokołów XIV, XV i XVI sesji 

 

2. Wręczenie aktów nadania stopnia zawodowego nauczyciela mianowanego 
 

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
1) w sprawie zmiany budżetu Gminy Pszczółki na 2019 r. - referuje p.A.Lendzion, 
2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczółki na lata 2019-2023 - 

referuje p.A.Lendzion,  
3) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczółki na lata 2020-2028 - referuje 

p. A.Lendzion 
4) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pszczółki na 2020 r. - referuje p. A.Lendzion, 

5) zmieniająca uchwałę nr II/4/18 z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej - referuje p.M.Niemczuk, 

6) w sprawie zasad odpłatności mieszkańców gminy Pszczółki za pobyt w ośrodkach wsparcia, 
w tym schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami 
opiekuńczymi, oraz mieszkaniach chronionych - referuje p. B.Nowakowska, 

7) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
rok 2020 - referuje p. B.Nowakowska, 

8) w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 - referuje                  
p. B.Nowakowska 

 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
między sesjami, w tym złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 
odpowiedziach 
 

5. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami 
 

6. Wolne wnioski i informacje 
 

7. Zamknięcie obrad sesji 
 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe: 
      1) otwarcie sesji 
 

XVII sesję Rady Gminy Pszczółki otworzyła Przewodnicząca słowami: „Otwieram 
XVII sesję Rady Gminy Pszczółki”. Powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie. 
 

      2) stwierdzenie kworum 
 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady stwierdziła obecność 14 radnych 
(1 nieobecny - radny Sławomir Ziętek). Powiedziała, że sesja jest prawomocna i zdolna do 
podjęcia uchwał - lista obecności w załączeniu.  

W sesji uczestniczyło także 7 sołtysów - lista obecności w załączeniu. 
 

      3) przedstawienie porządku obrad 
 

 Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad znajduje się w materiałach na 
sesję, które otrzymali radni. Uwag nie zgłoszono.  
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4) przyjęcie protokołów XIV, XV i XVI sesji 
 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że protokoły XIV, XV i XVI sesji były dostępne        
w kancelarii Rady Gminy i radni nie wnieśli do nich żadnych uwag ani poprawek, w związku 
z czym zostają zatwierdzone przy braku sprzeciwu. 
 

Ad. 2 Wręczenie aktów nadania stopnia zawodowego nauczyciela mianowanego  
 

 Pan Wójt wręczył akty nadania stopnia zawodowego nauczyciela mianowanego 
dwóm nauczycielkom placówek oświatowych gminy Pszczółki.  
 

Ad. 3 Rozpatrzenie projektów i podjęcie następujących uchwał: 
 

1) w sprawie zmiany budżetu Gminy Pszczółki na 2019 r. 
 

Pani Agata Lendzion - Skarbnik Gminy, powiedziała że zmiana budżetu dotyczy 
zwiększenia o kwotę 11.500 zł planu dochodów i planu wydatków, które szczegółowo 
omówiła. Ponadto zmiana obejmuje przesunięcia wydatków między działami i rozdziałami. 

 

 Ponieważ nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść uchwały              
i zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 14 
radnych, wynik głosowania: ZA - 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr XVII/108/19.  

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczółki na lata 2019-2023  
 

 Pani A.Lendzion powiedziała, że zmiana WPF konieczna jest ze względu na 
wprowadzone zmiany w zakresie przedsięwzięć, które szczegółowo omówiła, oraz 
uaktualnienie kwot dochodów i wydatków budżetu.  
 

Radny Krzysztof Kutkowski zapytał o dochody majątkowe - sprzedaż majątku na poziomie 
2 mln zł i 1 mln zł w latach 2020-2021 - jaki majątek chcemy sprzedać za takie kwoty? 
Pani O.Laskowska odpowiedziała, że chodzi o działkę nr 365 w Skowarczu, przy skrzyżo-
waniu ul. Klimatycznej i Żuławskiej, która jest w trakcie podziału. Wyceny jeszcze nie mamy, 
nastąpi ona po podziale, natomiast do WPF została przyjęta wartość szacunkowa.  

 

Radna Joanna Falasa zapytała o oszczędności z przebudowy ul. Młyńskiej w Różynach          
i ul. Św.Ambrożego w Pszczółkach. Powiedziała, że podczas posiedzenia Komisji zostało 
ustalone, że nie będziemy zwiększać wydatków, czyli zmniejszymy kredyty. 
Pan Wójt odpowiedział, że nie wiemy jaka jest ostateczna wysokość wolnych środków, bo 
rok kalendarzowy trwa. Nie rozstrzygnęliśmy jeszcze przetargu na ul. Spacerową w Skowar-
czu i na nadzór inwestorski.  
Radna J.Falasa powiedziała, że nie było mowy o zadaniu „modernizacja ujęcia wody              
w Różynach”, z limitem na rok 2020 w wysokości 1.189 tys. zł. 
Pan Wójt odpowiedział, że nie było jeszcze odbioru i w bieżącym roku nie będzie płatności, 
w związku z czym środki te przejdą na następny rok.  

 

 Ponieważ innych pytań nie było, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść 
uchwały i zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 
14 radnych, wynik głosowania: ZA - 13 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymała się      
1 osoba - radna J.Falasa. Uchwała została podjęta i nadano jej nr XVII/109/19.  
 

3) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pszczółki na lata 2020-2028  
 

Pani Agata Lendzion na wstępie odczytała treść uchwały Regionalnej Izby Obrachun-
kowej w Gdańsku, w której pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Pszczółki na lata 2020-2028. Powiedziała, że projekt WPF był 
omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy, jednak zostały wprowadzone do 
niego autopoprawki Wójta, które przedstawiła.  
 Ponieważ nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść uchwały              
i zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 14 
radnych, wynik głosowania: ZA - 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr XVII/110/19.  
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4) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pszczółki na 2020 r.   
 

 Pani Agata Lendzion odczytała treść uchwały RIO w Gdańsku, w której pozytywnie 
zaopiniowano projekt uchwały budżetowej Gminy Pszczółki na 2020 r.  
Powiedziała, że projekt budżetu był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 
Gminy, jednak zostały do niego wprowadzone autopoprawki Wójta, które przedstawiła.  
 

Pan Wójt powiedział, że jest to wstępna wersja budżetu i zawsze w trakcie roku przybywa 
zadań inwestycyjnych. Na początku 2019 r. założyliśmy realizację 12 zadań, a zostało 
zrealizowanych 37. Tak na pewno będzie w 2020 r. Zapewnił, że limit  kredytu w wysokości 
4.350 tys. zł nie będzie spełniony.  
 

 Ponieważ nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść uchwały              
i zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 14 
radnych, wynik głosowania: ZA - 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr XVII/111/19.  
 

5) zmieniająca uchwałę nr II/4/18 z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej  
 

 Pani Magdalena Niemczuk - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, powiedziała że 
wnioskuje o zwiększenie składu Komisji o dwie osoby.  
 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o zgłoszenie się osób chętnych do pracy           
w Komisji Rewizyjnej. Zgłosili się radni Waldemar Walejko i Ryszard Pstrągowski.  
W przeprowadzonym głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie wyraziła zgodę na zwiększenie 
składu Komisji Rewizyjnej o te osoby.  
 

 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść uchwały, w której zostali ujęci radni 
W.Walejko i R.Pstragowski, i zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. 
Obecnych na sesji 14 radnych, wynik głosowania: ZA - 14 radnych, głosów przeciw i wstrzy-
mujących się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr XVII/112/19.  
 

6) w sprawie zasad odpłatności mieszkańców gminy Pszczółki za pobyt w ośrodkach 
wsparcia, w tym schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych 
z usługami opiekuńczymi, oraz mieszkaniach chronionych  
 

 Projekt uchwały przedstawiła p. B.Nowakowska - kierownik GOPS. Powiedziała, że 
mamy obowiązującą uchwałę z grudnia 2017 r., która określa odpłatność za osoby 
bezdomne w schroniskach. Zgodnie ze zmianą ustawy o pomocy społecznej, Rada Gminy 
może uchwalić procentowy udział w odpłatności osób bezdomnych za pobyt w schronisku.  
Dotychczas osoby, które miały dochód poniżej kryterium dochodowego, przebywały               
tam bezpłatnie, a koszty w całości ponosiła Gmina. Niniejszy projekt uchwały zobowiązuje 
takie osoby do częściowej odpłatności. Dodała, że obecnie mamy 3 osoby w schroniskach 
dla bezdomnych, z czego dwie są tam bezpłatnie, a jedna partycypuje w kosztach pobytu. 
 

Radny Krzysztof Kutkowski poprosił o podanie kwot dodatków dla osób bezdomnych. 
Pani B.Nowakowska powiedziała, że kryterium dochodowe dla osoby samotnie gospodaru-
jącej to kwota 701,00 zł, koszt pobytu w schronisku „zwykłym” to 45-50 zł/ dobę, a z usługami 
opiekuńczymi - 65 zł/ dobę. Miesięcznie stanowi to kwotę od 1.500 - 2.000 zł.  
 

Radna J.Falasa zapytała, czy te osoby posiadają renty socjalne? 
Pani B.Nowakowska odpowiedziała, że nie, ale otrzymują zasiłki stałe. 
 

Radny Z.Łysik zapytał, czy w ostatnim roku przybyła nam osoba bezdomna? 
Pani B.Nowakowska odpowiedziała, że tak, a jedna odeszła do domu pomocy społecznej. 
Wyjaśniła, że za osobę bezdomną odpowiedzialna jest Gmina, w której dana osoba była 
zameldowana na stałe po raz ostatni.  
 

 Ponieważ innych pytań nie było, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść 
uchwały i zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 
14 radnych, wynik głosowania: ZA - 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 
było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i nadano jej nr XVII/113/19.  
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7) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na rok 2020  
 

 Pani B.Nowakowska powiedziała, że samorząd gminny jest zobowiązany do prowa-
dzenia działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych na 
swoim terenie. Realizacja tych zadań odbywa się w oparciu o program, który każdego roku 
jest uchwalany przez Radę Gminy. Środki na jego realizację pochodzą z opłat za zezwolenia 
na sprzedaż napojów alkoholowych i na 2020 r. zostały ustalone na kwotę 157 tys. zł. 
Realizatorem programu jest GOPS w Pszczółkach. 

 

 Ponieważ nie było pytań, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść uchwały                      
i zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na sesji 14 
radnych, wynik głosowania: ZA - 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
Uchwała została podjęta i nadano jej nr XVII/114/19.  
 

8) w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020  
 

 Pani B.Nowakowska powiedziała, że jednostki samorządu terytorialnego realizują 
także zadania z zakresu przeciwdziałania narkomanii, w oparciu o program, uchwalany 
każdego roku przez Radę Gminy. Środki na jego realizację również pochodzą z wydanych 
zezwoleń na sprzedaż alkoholu. Na przyszły rok została zaplanowana kwota 13 tys. zł.  
 

Radny Przemysław Jaskólski zapytał o problem narkomanii w naszej gminie. 
Pani B.Nowakowska odpowiedziała, że oficjalnie nie ma żadnych zgłoszeń, ale ma wiedzę, 
iż zdarzają się problemy z dopalaczami.  
 

Radna Joanna Falasa zapytała, z czego wynika i kto ustalił, że na przeciwdziałanie narko-
manii przeznacza się kwotę 13 tys. zł, a na program „alkoholowy” 157 tys. zł. O problemie 
uzależnienia od alkoholu dużo się mówi i podejmuje szereg działań, a narkomanię się 
pomija. Nie można ciągle mówić, że „nie ma danych”, albo „oficjalnie problem nie istnieje”. 
Zaproponowała, żeby wypośrodkować wysokość tych kwot i „pochylić się” nad problem 
dopalaczy oraz narkotyków w naszych szkołach.   
Pani B.Nowakowska odpowiedziała, że jest to wynik doświadczenia z lat poprzednich.  
 

Radna J.Falasa powiedziała, że nie mamy diagnozy problemu. Wszyscy wiedzą, że dopala-
cze są pod gimnazjum, a nikt z tym nic nie robi.   
Pani B.Nowakowska powiedziała, że mechanizm uzależnienia od alkoholu i narkotyków jest 
taki sam. Prowadzimy i finansujemy działania profilaktyczne, mamy zatrudnionego psycho-
loga. Podzielenie środków i ich przeksięgowanie jest kwestią techniczną. W przyszłym roku 
zamierzamy przeprowadzić diagnozę społeczną i wówczas zobaczymy jak sytuacja 
wygląda.  
 

Radny R.Pstrągowski powiedział, że gdyby zostało zapisane, iż na realizację programu 
przeciwdziałania narkomanii przeznacza się kwotę np. 50 tys. zł, wówczas byłyby czynione 
starania, aby te środki wydatkować.   
 

Pani B.Nowakowska wyjaśniła, że w kwocie 157 tys. jest ujęte wynagrodzenie dla inspektora 
ds. profilaktyki uzależnień.    
Radna J.Falasa poprosiła Komisję Oświaty o zajęcie się tematem i pełną informację, na co 
wydatkowane są środki w ramach realizacji tych programów.   
 

Pan Piotr Chajewski powiedział, że jeżeli posiadamy wiedzę o narkotykach w szkołach, to 
naszym obowiązkiem jest zawiadomienie odpowiednich służb o tym przestępstwie.  
 

Pan Wójt powiedział, że Gmina wydatkuje dużo środków na działania w zakresie sportu, 
tym samym promując zdrowy styl życia. Działania profilaktyczne podejmowane są                    
w sołectwach, w szkołach oraz instytucjach współpracujących i podległych Gminie.  
 

 Ponieważ innych uwag ani pytań nie było, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała 
treść uchwały i zarządziła głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych. Obecnych na 
sesji 14 radnych, wynik głosowania: ZA - 11 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymało 
się 3 radnych (Joanna Falasa, Marta Grzeszczyk i Ryszard Pstrągowski). Uchwała została 
podjęta i nadano jej nr XVII/115/19.  
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IMIENNY wykaz głosowań radnych nad uchwałami stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
między sesjami, w tym złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 
odpowiedziach 
 

    Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że: 
- nie złożono żadnych interpelacji i zapytań, 
- pełniła dyżury w Urzędzie Gminy, 
- uczestniczyła w spotkaniach w Sołectwach, organizowanych przez Urząd Gminy.  
 

Ad. 5 Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami 
 

    Pan Wójt poinformował o pozyskanych środkach pozabudżetowych na realizację 
projektu „Akademia kompetencji cyfrowych dla mieszkańców gminy Pszczółki”, który ruszy 
w stycznie 2020 r.  
 Powiedział też o udziale w: 
- spotkaniach przedświątecznych, 
- walnym zebranie członków Obszaru Metropolitalnego Gdańsk-Gdynia-Sopot,  
- spotkaniu z przedstawicielami spółki ORANGE, 
- spotkaniu z władzami Powiatu Gdańskiego w zakresie współpracy inwestycyjnej. 
 

 Na koniec podziękował Radzie Gminy za podjęcie uchwały budżetowej na przyszły rok. 
 

Ad. 6 Wolne wnioski i informacje 
 

1) Radny Waldemar Walejko: 
- złożył wniosek o ustalenie stałych terminów sesji Rady, co ułatwi pracę urzędnikom, 
pozwoli radnym ułożyć plany zawodowe i umożliwi lepsze przygotowanie się do sesji, 
- przekazał uwagi internautów w sprawie ustalenia stałych miejsc zasiadania radnych  
podczas sesji oraz umieszczenia tabliczek z ich imionami i nazwiskami. 
 

2) Pan Roman Czaja - Sołtys Żelisławek, zapytał o działania podjęte w celu uruchomienia 
linii autobusowej. Poprosił, aby na bieżąco informować o nich mieszkańców.   
Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że wszystkie informacje w tej sprawie zostały 
przekazane mieszkańcom podczas zebrania.  
Pan Wójt powiedział, że złożyliśmy wniosek do Wojewody Pomorskiego o środki z funduszu 
rozwoju przewozów autobusowych i otrzymaliśmy informację o udzieleniu wstępnie dofinan-
sowania w kwocie ok. 16 tys. zł. W budżecie Gminy na przyszły rok została zabezpieczona 
na ten cel kwota 50 tys. zł. Wybór przewoźnika i uruchomienie linii planowane jest na 
wrzesień przyszłego roku, ale najpierw musimy przeprowadzić całą procedurę.  
Przewodnicząca Rady powiedziała, że przewozem zostaną objęte wszystkie miejscowości 
naszej gminy, które takiej komunikacji nie mają.    
 

3) Pan R.Czaja zapytał o powód braku internetu w świetlicach wiejskich.  
Pan Wójt odpowiedział, że była firma, która udostępniała internet pro publico bono, ale   
wycofała się z niewiadomych dla nas przyczyn. Jeśli będzie taka możliwość, od nowego 
roku przywrócimy internet w świetlicach.   
 

4) Pan R.Czaja powiedział, że w ubiegłym tygodniu doszło do kolizji na drodze dojazdowej 
do Żelisławek. Była gołoledź, a kilometrowy odcinek drogi gminnej nie został posypany. 
Zapytał, kto jest odpowiedzialny za akcję zima w naszej gminie? 

Pan Wójt odpowiedział, że operatorem jest firma WEMA, której należy zgłaszać tego typu 
sytuacje na drogach.  
Pan R.Czaja powiedział, że nie będzie informował firmy, bo sołtys nie ma takiego obowiązku.  
Pan Wójt, odnosząc się do kwestii kolizji, powiedział, że w pierwszej kolejności trzeba 
dostosować prędkość i sposób jazdy do warunków panujących na drodze. Mamy kilka-
dziesiąt kilometrów dróg gminnych i nie jesteśmy w stanie natychmiast zapewnić pełnej ich 
przejezdności. Jeżeli są sytuacje gołoledzi, należy powiadomić o tym firmę WEMA. 
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Radny Krzysztof Kutkowski powiedział, że we wspólnym interesie jest, aby drogi były 
odśnieżone i bezpieczne. Nie powinno być problemu z tym, żeby sołtys lub jakiś inny 
mieszkaniec, będzie informował firmę o trudnej sytuacji na drogach.   
 

Pan Jan Guszkowski - Sołtys Skowarcza, powiedział że jeżeli firma bierze odpowiedzialność 
i pieniądze za utrzymanie dróg, to musi o to zadbać i może w tej kwestii np. dogadać się                  
z sołtysem albo pracownikiem Urzędu Gminy. Nie można mieć pretensji do sołtysa, że nie 
informuje o sytuacji na drogach.  
 

Pani Anna Gołkowska powiedziała, że w poprzednich latach pracownik Urzędu Gminy 
dzwonił do sołtysa z pytaniem, jak wygląda sytuacja w jego miejscowości i otrzymywał taką 
informację. W godzinach popołudniowych nie ma pracowników w Urzędzie, a sołtysi są cały 
czas na miejscu. Informacje od nich przekładają się na zlecenie posypania albo odśnieżenia 
dróg. Nie płacimy firmie za gotowość, więc nie możemy wymagać objeżdżania dróg                    
i sprawdzania ich stanu, bo na to nas nie stać. My decydujemy o działaniach firmy na 
podstawie informacji od sołtysów, radnych, mieszkańców, a także przewoźników autobu-
sów szkolnych.  
Radny Ryszard Pstrągowski - Sołtys Różyn, powiedział że w  dzisiejszych czasach jest mało 
rolników, którzy pomogliby przy odśnieżaniu dróg w zimie. Sołtys bierze dietę i nie jest zajęty 
„sołtysowaniem” od rana do wieczora, więc może pomóc mieszkańcom, którzy zgłaszają 
problemy związane z utrzymaniem dróg w okresie zimy.  
Pan Wójt, odpowiadając na wnioski radnego W.Walejki, powiedział że spróbujemy                     
z większym wyprzedzeniem czasowym wyznaczać terminy sesji, co nie dotyczy sytuacji, 
kiedy musimy zwołać sesję w trybie pilnym. Zapewnił, że tabliczki z imionami i nazwiskami 
radnych  zostaną przygotowane.    
 

Ad. 7 Zamknięcie obrad sesji 
 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 
obrady słowami: ”Zamykam obrady XVII sesji Rady Gminy Pszczółki”. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 10:40. 
 
 

Protokółowała: D.Gromadzka                        PRZEWODNICZĄCA  RADY GMINY 
               

                                                                                             /-/ Anna Staniewicz 

 
 
 
 

 
 
 
 
 


